
Zápis 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Horní Lomná konaného dne 26.9.2023 v 16.00 hod. na obecním 

úřadě č.p. 151 

Přítomno 5 členů zastupitelstva, dle prezenční listiny, 2 omluveni 

 

1. Úvod, seznámení s programem, určení ověřovatelů, návrhové komise, jmenování zapisovatele 

2. Schválení programu. 

3. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 

4. Rozpočtová úprava č.5/2023, 

5. Přeshraniční spolupráce – obec Olešná (SK) 

6. Aktualizace OZV 

7. Dodatek č. 2 ke smlouvě s MSK „Cyklodoprava v obci Horní Lomná – 2. etapa“ 

8. Dodatek ke smlouvě se Zdravotním ústavem se sídlem v Ostravě 

9. Sdílení zkušeností – nápady a připomínky 

10. Různé 

• Dodavatel energie pro rok 2024 

• Kamerový systém v obci 

• Předvolání RPA Dotace 

11. Přijetí, usnesení, závěr. 

 

Ad. 1 Úvod, seznámení s programem, určení ověřovatelů, návrhové komise, jmenování zapisovatele 

Předsedající Kamil Kawulok navrhl určit ověřovatele zápisu Radka Mikulu a Mariana Kohuta, do návrhové 

komise Dalibora Smetanu a Radka Martynka a zapisovatelku Ludmilu Rihovou. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné protinávrhy. 

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.1. bylo schváleno. 

Ad. 2 Schválení programu 

Starosta přednesl program jednání. K programu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Hlasování za přijetí programu: Pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.2. bylo schváleno. 

Ad. 3 Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 

 

Z minulého zasedání vzešly 2 body k řešení.  

• Zastupiteli Daliborovi Smetanovi zjistit cenu pro případný prodej staré cisterny SDH  

Zastupitel Dalibor Smetana podal nabídku na veteránské inzerce. Zatím není zájem, není známá ani cena pro 

prodej k porovnání. Je třeba dohodnout konečnou cenu. Zastupitelé navrhují cenu kolem 50 000 Kč. Tento 

bod se posouvá do dalšího zasedání. 

• Připojení kempu na elektřinu vedenou z bytového domu č.p. 46 

Problematika připojení kempu, nacházejícího se v blízkosti penzionu U studánky, k sítí elektrické energie, 

byla řešena zastupitelem Davidem Wolným s pronajímatelem kempu. Zatím bylo předběžně dohodnuto: 

přívod elektrické energie bude realizován z bytového domu č. 46, kde bude v hlavním rozváděči instalován 

elektroměr s vývodovým jističem o velikosti 20A.- 3-fázový kabel bude veden do kempu v úseku pod místní 

komunikací v zemním protlaku společně s rozvodem pitné vody, určeným k sociálnímu zázemí kempu.- 

V kempu se bude nacházet budova sociálního zázemí, ve kterém bude instalován rozváděč určený k napájení 

zařízení jako elektrický bojler, vařič a podobně. Pro uživatele kempu bude z tohoto rozváděče s 



elektroměrem napájena venkovní rozvodná skříňka s vývodovými jističi o velikosti 6A k zajištění napájení 

základních potřeb, jako osvětlení apod. 

Starosta k problematice dále uvedl, že kemp by se napojil na podružný elektroměr, pod místní komunikací 

by se provedlo napojení na kabel, který tam již je. Místostarosta vyjádřil obavu, aby v kempu nedošlo 

k přílišnému odběru a tím k přetížení elektrické sítě, aby si následně nájemníci nestěžovali, že došlo 

k výpadku elektrického proudu. Provozovatel kempu nemá potřebu využívat elektrickou přípojku po celý 

rok, který by museli i platit, obec by si tuto přípojku mohla využít i přívodu elektřiny na obecní akci, jakou 

je např. letní kino apod. Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Ad. 4 Rozpočtová úprava č. 5 

 

Starosta představil zastupitelstvu Rozpočtové opatření č. 5 

V příjmech se objevuje dorovnání přeshraniční spolupráce s partnerskou obcí Hažlach PL v příjmech i 

výdajích. Starosta vysvětluje, že jsme v této spolupráci v roli partnera, který dále přeposílá část dotace 

jinému subjektu, proto je nutné položkové zatřídění do příjmů i výdajů. 

Dále jsme navýšili 100 tis. v příjmech, kdy obci přišlo oznámení z ČIŽP o platbě pokuty komerčního 

subjektu Vision Travel, s. r. o., přičemž obec je z 50% příjemcem této pokuty. 

Ve výdajových položkách jsme naúčtovali výdaje na renovaci sklepů BH 128 a oplocení včetně údržby a 

450 tis. ke stavebním pracím na hasičské zbrojnici. 

 

Zastupitelstvo obce bere Rozpočtové opatření č. 5 na vědomí. 

 

 

Ad. 5 Přeshraniční spolupráce – obec Olešná (SK) 

 

Starosta přednesl návrh možnosti spolupráce s partnerskou obcí Olešná (SK). Jedná se o spolupráci, která se 

týká renovace zázemí pro sport na víceúčelovém hřišti. Předběžný rozpočet je cca 5.603.000,- s tím, že 

pokud by došlo k realizaci, 85% by bylo možno získat z dotace. Komise pak určí, které z nákladů budou 

uznatelné a podle toho by byly poskytnuty finanční prostředky v částce rozdílu celkových výdajů projektu. 

Po zažádání o dotaci se bude vyčkávat asi 6.měs na rozhodnutí, zda jsme byli úspěšnými žadateli. Starosta 

objasnil, že se zatím nic nerealizuje ani se nevybírá žádná firma, jde jen o návrh. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje předložení žádosti o NFP za účelem realizace projektu s názvem „Olešná-

Lomná aneb Muřínkův vrch našim srdcem, které tepe společnou družností“, číslo projektu: 

NFP403402DRD4 a poskytnutí finančních prostředků na spolufinancování realizovaného projektu v částce 

rozdílu celkových výdajů projektu a poskytnutého NFP v souladu s podmínkami poskytnutí příspěvku.  

Pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.3 bylo schváleno 

 

Ad. 6 Aktualizace OZV 

 

Starosta představil zastupitelstvu 2 aktualizované Obecně závazné vyhlášky, které byly konzultovány 

s kontrolním orgánem Ministerstva vnitra. Jedná se o Obecně závaznou vyhlášku O nočním klidu a Obecně 

závaznou vyhlášku O regulaci hlučných činností. 

OZV O nočním klidu 

V této vyhlášce se stanovují výjimečné případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší 

nebo při nichž nemusí být doba nočního klidu dodržována. Jedná se např. o Silvestrovské oslavy nového 

roku, kulturní akce v obci – Gulášfest, Hokejbalový turnaj, Hasičská soutěž, apod.  



Informace o konkrétním termínu konání akcí bude zveřejněna obecním úřadem na úřední desce minimálně 5 

dnů před datem konání.  

Hlasování pro schválení Obecně závazné vyhlášky obce Horní Lomná O nočním klidu: Pro 5, proti 0, 

zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.4 bylo schváleno. 

OZV O regulaci hlučných činností 

Druhá OZV, která nebyla obcí zavedena je klid v neděli. Předmětem OZV je regulace činnosti v nevhodnou 

denní dobu, která by mohla narušit pořádek nebo být v rozporu s dobrými mravy a je to stav pro spokojené 

soužití občanů i návštěvníků obce. Slouží pro nerušený odpočinek a každý je povinen zdržet se manipulace 

se stroji, které by toto mohly narušit. Zastupitelé ještě navrhují zařadit mezi klidové dny i velikonoční a 

vánoční svátky. 

 

Hlasování pro schválení Obecně závazné vyhlášky O regulaci hlučných činností: Pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.5 bylo schváleno 

 

Ad. 7 Dodatek č. 2 ke smlouvě s MSK „Cyklodoprava v obci Horní Lomná – 2. etapa“ 

 

Na minulém zastupitelstvu se řešila dotace z MSK „Cyklodoprava v obci Horní Lomná – 2 etapa“. Bylo 

nám ze strany MSK řečeno, že je možné žádost přepodat a zažádat o jinou dotaci, kde bude možno získat 

větší finanční prostředky. Následně bylo doporučeno prodloužit stávající smlouvu na 300 tis. Kč dodatkem 

č. 2. Na svém zastupitelstvu již MSK schválil náš dodatek č.2. s prodloužením termínu realizace o jeden rok 

do 31. 10. 2024. Vzhledem k nemožnosti zažádat o novou dotaci navrhuje starosta podpis dodatku č. 2 

s MSK. 

 

Hlasování pro podpis dodatku č. 2 s Moravskoslezským krajem „Cyklodprava v obci Horní Lomná – 2 etapa 

: Pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.6 bylo schváleno. 

 

Ad. 8 Dodatek ke smlouvě se Zdravotním ústavem se sídlem v Ostravě 

 

ZÚ pro obec zajišťuje vzorky pitné a odpadní vody. Obec má se ZÚ platnou smlouvu od roku 2021 na vodu 

pitnou. Nově je ale povinnost daná zákonem odebírat min. 1x ročně i surovou vodu z nátoku. Proto nám ZÚ 

zaslal dodatek s tím, že je tam zanesena i tato novinka. Již před 3 lety začala dělat pro obec p. Svobodová 

tzv. „rizika“ a provozní řád, který musíme splňovat, co se týká KHS. Jedním z nich je i rozšíření typů 

odběrů vzorků pro surovou vodu. 

 

Hlasování pro podpis dodatku ke smlouvě se Zdravotním ústavem se sídlem v Ostravě: Pro 5, proti 0, 

zdrželi se 0. 

Usnesení č. 6.7 bylo schváleno 

 

Ad. 9 Sdílení zkušeností – nápady a připomínky 

 

Zastupitelé dále navrhovali odklonit tok vody, která v důsledku deště protéká kolem BH 126 a umístit tam 

odpadní žlábek. 

U čp. 120 bylo instalováno bezpečnostní zrcadlo, jelikož se z tohoto místa motoristům špatně vyjíždělo, což 

občané uvítali. Cena se pohybuje v částce cca 7.tis.Kč. 

Starosta informoval o umístění svodidel u hlavní silnice v Tatínkách. Svodidla na žádost obce Horní Lomná 



instalovala SSMSK. Poděkoval za vstřícné posouzení žádosti. 

 

Ad. 10 Různé 

 

• Dodavatel energie pro rok 2024 

Ohledně tohoto bodu zasedne zvolená komise, která připraví vhodné a nejlevnější nabídky. Zatím má obec 

tzv. spotové ceny u ČEZ ESKO, což znamená pro letošní rok velmi příznivé cenové podmínky, ale vždy 

může být prostor pro zlepšení, především pro rok 2024. Smlouva se může vypovědět nejdřív 2 měsíce a 

nejpozději 1 měsíc před ukončením doby, na kterou je sjednána, což je konec roku 2023.  

Starosta navrhuje komisi pro výběr nejvhodnějšího dodavatele energie pro rok 2024 ve složení: Kamil 

Kawulok, Dalibor Smetana, David Wolný. 

Hlasování pro zvolení výběrové komise v tomto složení: Pro 5, proti 0, zdrženi se 0 

• Kamerový systém v obci 

Místostarosta uvedl, že si vezme na starost vytipování míst pro instalaci bezpečnostních kamer. Zvažuje se 

celkově 5 kamer, ke každé bude nutné příslušenství, co se týká internetového připojení a přívodu elektřiny 

220V. Starosta navrh komisi pro výběr zhotovitele instalace kamer ve složení: Kamil Kawulok, Dalibor 

Smetana a Radek Mikula. 

Hlasování pro výběr zhotovitele instalace kamer v tomto složení: Pro 5, proti 0, zdrželi se 0 

• Předvolání RPA Dotace 

Již na minulých zastupitelstvech se řešilo možné předvolání k okresnímu soudu ve Frýdku-Místku ohledně 

problematiky, která je v běhu od roku 2020 kvůli nárokované provizi za vypracovanou žádost k dotačnímu 

titulu cyklostezky. Starosta je přizván k objasnění spolu s JUDr. Burešem. 

Starosta bude zastupitelstvo informovat o průběhu na příštím zasedání. Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

 

 

Ad. 11 Přijetí, usnesení, závěr 

 

Zastupitelstvo obce přijalo usnesení z dnešního zasedání, starosta poděkoval za účast a zasedání ukončil. 

V Horní Lomné, dne: 26.9.2023 

Zapsala: Ludmila Rihová 

 

Ověřovatelé:  

Radek Mikula ………………………..   Marian Kohut …………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

USNESENÍ 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Horní Lomná konaného dne 26.9.2023 v 16.00 hod. na obecním 

úřadě v Horní Lomné č.p. 151 

Zastupitelstvo obce 

1. Schvaluje: 

6.1. Ověřovatele dnešního zasedání Radka Mikulu a Mariana Kohuta, do návrhové komise Dalibora 

Smetanu a Radka Martynka, zapisovatelku: Ludmilu Rihovou. 

6.2. Program dnešního zasedání. 

6.3. Předložení žádosti o NFP za účelem realizace projektu s názvem „Olešná-Lomná aneb Muřínkův vrch 

našim srdcem, které tepe společnou družností“, číslo projektu: NFP403402DRD4 a poskytnutí finančních 

prostředků na spolufinancování realizovaného projektu v částce rozdílu celkových výdajů projektu a 

poskytnutého NFP v souladu s podmínkami poskytnutí příspěvku.  

6.4. Obecně závaznou vyhlášku obce Horní Lomná O nočním klidu 

6.5. Obecně závaznou vyhlášku O regulaci hlučných činností. 

6.6. Podpis dodatku č. 2 s Moravskoslezským krajem „Cyklodprava v obci Horní Lomná – 2 etapa 

6.7. Podpis dodatku ke smlouvě se Zdravotním ústavem se sídlem v Ostravě  
6.8. Komisi pro výběr dodavatele energií pro rok 2024 ve složení Kamil Kawulok, Dalibor Smetana, David 
Wolný 
6.9. Komisi pro výběr zhotovitele instalace kamer ve složení: Kamil Kawulok, Dalibor Smetana, Radek 
Mikula 
 

2. Bere na vědomí 

6.10. Rozpočtové opatření č. 5 

6.11. Připojení kempu na elektřinu s místem napojení v bytovém domě č.p. 46 

 

3. Ukládá: 

6.12. Dále řešit prodej staré cisterny SDH 

6.13. Dále řešit dodavatele energie pro rok 2024 

6.14. Dále řešit kamerový system v obci 

6.15. Dále řešit Předvolání RPA DOTACE 

 

 

 

 

 

Návrhová komise: 

 

Dalibor Smetana……………………………….  Radek Martynek……………..………………….. 

 

 

Kamil Kawulok, starosta………………………  Dalibor Smetana, místostarosta……………….. 


